
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 21/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 655/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
΄Εγκριση συνδιοργάνωσης του Δήμου με το Παράρτημα Ν. 
Ημαθίας της ΄Ενωσης Ελλήνων Φυσικών, διημερίδας με θέμα «Η 
αξιοποίηση των τεχνολογιών της Πληροφορίας και της 
Επικοινωνίας στη διδακτική της Α΄θμιας και Β΄θμιας 
Εκπαίδευσης». 

 
       Σήμερα 24 Οκτωβρίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-10-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ι. Καλαϊτζίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Χ. Ντόβας Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης Κ. Πουλασουχίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ν. Κεχαγιόγλου    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη    
7. Ε. Γουναράς   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Πάρεδροι 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος   Γ. Μανακούλης 
11. Γ. Τροχόπουλος    
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
13. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 

αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 642/2005 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Ν. Κεχαγιόγλου. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 643/2005 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Μ. Γαβρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου, Κ. 
Μιχαηλίδης.  
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 644/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου, Κ. Μιχαηλίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Μ. Γαβρίδης, Γ. Ορφανίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 645/2005 απόφασης 

αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 655/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. Μηλιόπουλος, Η. 
Σοφιανίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 656/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Δ.. Δάσκαλος, Η. Σοφιανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 657/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Τροχόπουλος, Α. Δελαβερίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 659/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 660/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Α. Τσιάρας 
27. Η. Σοφιανίδης 
28. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 
  
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 14ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 5-10-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με το από 16/9/2005 έγγραφό του το Παράρτημα Ν. Ημαθίας της Ένωσης 
Ελλήνων Φυσικών μας ενημερώνει ότι  προτίθεται να διοργανώσει στη Βέροια την 2η 
διημερίδα με θέμα ΄΄ Η αξιοποίηση των Τεχνολογιών της Πληροφορίας και της 
Επικοινωνίας στη διδακτική της Α/θμιας και Β/θμιας εκπαίδευσης΄΄ στις 5 και 6 
Νοεμβρίου 2005,   και ζητά την συνδιοργάνωσή της με τον Δήμο Βέροιας. 

Με τις διατάξεις της παρ. 4 του άρθρο 218 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.), όπως 
αυτή αντικαταστάθηκε με τις παρ. 3 και 4 του άρθρου 25 του Ν. 3202/03 
προβλέπεται ότι  ΄΄Πιστώσεις που είναι γραμμένες στους οικείους κωδικούς αριθμούς 
του προϋπολογισμού του Δήμου μπορούν να διατεθούν, με απόφαση του δημοτικού 
συμβουλίου για την πληρωμή δαπανών και που αφορούν : α) εθνικές ή τοπικές γιορτές 
ή άλλες ιδίως πολιτιστικές, μορφωτικές, ψυχαγωγικές και αθλητικές εκδηλώσεις που τις 
οργανώνει ο Δήμος εφ όσον σχετίζονται με την εδαφική του περιφέρεια και συνδέονται 
με την προαγωγή των κοινωνικών και οικονομικών συμφερόντων ή των πολιτιστικών 
και πνευματικών ενδιαφερόντων των δημοτών του,  β) όμοιες εκδηλώσεις που 
οργανώνουν άλλοι φορείς και συμμετέχει ο Δήμος γ) «απονομή τιμητικών διακρίσεων, 
αναμνηστικών δώρων και φιλοξενία προσωπικοτήτων και αντιπροσωπειών εσωτερικού 
ή εξωτερικού, δ) Τιμητικές διακρίσεις, αναμνηστικά δώρα και φιλοξενία φυσικών 
προσώπων, τα οποία συνέβαλαν με οποιοδήποτε τρόπο στην κοινωνική οικονομική και  
πολιτιστική ανάπτυξη ή προβολή του Δήμου.΄΄. 
            Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και στον K.A. 00/6441  
΄΄Συμμετοχές σε συνέδρια συναντήσεις και διαλέξεις΄΄ υπάρχει γραμμένη σχετική 
πίστωση ύψους  € 7.000,00, με σημερινό υπόλοιπο € 220,60.        

Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη της συνδιοργάνωσης του Δήμου Βέροιας με το  
Παράρτημα Ν. Ημαθίας της Ένωσης Ελλήνων Φυσικών της 2ης διημερίδας με θέμα 
«Η αξιοποίηση των Τεχνολογιών της Πληροφορίας και της Επικοινωνίας στη 
διδακτική της Α/θμιας και Β/θμιας εκπαίδευσης» στις 5 και 6 Νοεμβρίου 2005 στη 
πόλη μας, ψηφίζοντας και τις σχετικές πιστώσεις σε βάρος του ανωτέρω  Κ.Α. του 
προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος έτους. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 19-10-2005 
εισήγηση της επιτροπής Διεθνών και Δημοσίων Σχέσεων του Δ.Σ., με την οποία αυτή 
εισηγείται ομόφωνα την έγκριση της συνδιοργάνωσης του Δήμου Βέροιας με το 
Παράρτημα Ν. Ημαθίας της ΄Ενωσης Ελλήνων Φυσικών της παραπάνω διημερίδας 
στις 5-6/11/2005 και την τεχνική υποστήριξη στη διεξαγωγή του Συνεδρίου. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Ουσουλτζόγλου: Παίρνουμε τόσο εύκολα αυτές τις αποφάσεις για 
συνδιοργανώσεις και ο Δήμος ουσιαστικά γίνεται η ουρά του όποιου συλλόγου κάνει 
μία εκδήλωση. Δεν έχουμε άλλες δραστηριότητες εμείς, δεν ασχολούμαστε με κάτι 
άλλο παρά ψάχνουμε να δούμε ποιος σύλλογος έχει κάποια εκδήλωση για να πάμε να 
γίνουμε συνδιοργανωτές; Πόσα έσοδα χάνονται από αυτές τις συνδιοργανώσεις 
προκειμένου να εμφανιστεί ο Δήμος ότι έχει δράση; Έχουμε σε κάθε δημ. συμβούλιο 
τέσσερις, πέντε, τρεις, έξι δεν ξέρω πόσες συνδιοργανώσεις. Ολο αυτό το πράγμα 
είναι χάσιμο εσόδων. Επιτέλους δηλ. αυτή η λαϊκίστικη πολιτική σπατάλη θα πρέπει 
να τελειώνει. Κάνετε ζημιά στο Δήμο με αυτό. Κάνετε καλό στον εαυτό σας, αυτό 
εμάς δεν μας ενδιαφέρει, το αν θα σας δώσουν τρία δευτερόλεπτα σαν διοργανωτής, 



δικό σας επικοινωνιακό πρόβλημα και πρόβλημα δημοσίων σχέσεων, αλλά με αυτές 
τις συνδιοργανώσεις χάνονται διαρκώς χρήματα.  
 Δήμαρχος: Δεν θα ήθελα να απαντήσω στην κα Ουσουλτζόγλου, μόνο να τη 
διορθώσω ότι ο Δήμος δεν είναι ουρά κανενός. Ο Δήμος οφείλει να συμπαρίσταται 
στους συλλόγους  πολιτιστικούς, αθλητικούς, μορφωτικούς, εκπαιδευτικούς και να 
συνδιοργανώνει τις εκδηλώσεις και φυσικά όχι για να κάνει ο Δήμαρχος ή ο 
Αντιδήμαρχος τρίλεπτο ή δίλεπτο χαιρετισμό. Εγώ στο εξής θα στέλνω την κα 
Ουσουλτζόγλου εκπρόσωπό μου να κάνει  το χαιρετισμό σαν δημοτικό συμβούλιο.  
 Ουσουλτζόγλου: Τελικά δεν ξέρω στον ενδεή Δήμο ποιος θα συμπαρασταθεί. 
Επίσης δεν ζηλεύω τη χάρη σας, ούτε έχω πρόβλημα να βγαίνω στα μικρόφωνα. Ο 
Δήμος  χάνει έσοδα , αποδείξτε  ότι δεν χάνει. Θα σας αποδείξω πόσα χάνει και χάνει 
πολλά έσοδα. Ας έρθουμε εδώ με νούμερα. Θα υπερψηφίσουμε τις συνδιοργανώσεις 
με επιφύλαξη. Να πούμε τα πράγματα με το όνομά τους. Έρχεται ο κάθε σύλλογος 
και ζητάει συνδιοργάνωση για να μην πληρώσει. Αυτό το ξέρουν όλοι σ’ αυτήν την 
πόλη. Και να σας πω γιατί τίθεται έτσι, γιατί δεν πρόκειται κανείς να καταλάβει την 
ουσία  αυτής της τοποθέτησης. Θα νομίζουν ότι έχουμε κάτι με το σύλλογο  
αναπήρων, φαρμακοποιών  κλπ. ενώ δεν έχουμε τίποτε με κανέναν, να γίνουν καλώς 
οι συνδιοργανώσεις, ευθύνη δική σας εάν χάνονται τα έσοδα, εμείς το επισημαίνουμε. 
Το ψηφίζουμε μεν, το κρίμα στο λαιμό σας, αλλά κρατάμε την επιφύλαξη.  
 Δήμαρχος: Από συμπολίτες μας χάνονται τα χρήματα. Είναι συμπολίτες αυτοί 
που είναι στους συλλόγους. Από τη μία μας λέτε ότι δεν βοηθάμε τους συλλόγους  
και από την άλλη ότι χάνει έσοδα ο Δήμος από τις συνδιοργανώσεις. Πού είναι το 
κακό που κάνουν εκδηλώσεις ή που είμαστε συνδιοργανωτές; Εσείς νωρίτερα μας 
είπατε να μην κάνουμε αύξηση σε αυτόν τον φτωχό τον κόσμο και έρχεστε τώρα να 
πείτε ακριβώς το αντίθετο, αυτοαναιρείστε με αυτά που λέτε, δεν έχετε  συνέχεια στο 
λόγο, στη σκέψη και στα θέματα του συμβουλίου, παρακάτω θα μας πείτε άλλα, 
προσέχετε τι λέτε.  
 Ουσουλτζογλου: Το πρόβλημα είναι ότι η δημοτική αρχή δεν έχει συνέχεια. 
Μάλλον έχει μία συγκεκριμένη συνέχεια και από κεκτημένη ταχύτητα εκεί που 
συνδιοργανώνει με συλλόγους  τοπικούς, συνδιοργανώνει και με ιδιωτικές εταιρείες 
των Αθηνών, συνδιοργανώνει και με μεγάλους συλλόγους πανελλήνιας εμβέλειας, 
συνδιοργανώνει και με τον καθένα. Φέρτε σας παρακαλώ εδώ τις συνδιοργανώσεις 
και τα νούμερα και θα δούμε πόσοι είναι οι φτωχοί και καημένοι και αγαπητοί δικοί 
μας σύλλογοι και πόσοι είναι και οι άλλοι από τους οποίους χάθηκαν πάρα πολλά 
χρήματα, και φέρτε και τα στοιχεία πόσα πλήρωναν κάποιοι και είχαν μάθει να 
πληρώνουν στο παρελθόν και ξαφνικά, από την αρχή της θητείας του κ. 
Τροχόπουλου, δεν πληρώνει κανένας. Οι εργολάβοι δημοσίων έργων πλήρωσαν κάτι; 
Και το μόνο πρόβλημα που είχαν ήταν που θα παρκάρουν τις μερσεντές. Σας ρωτώ 
επίσης ο ευρωπαϊκός οργανισμός, σχεδιασμός κλπ. έχετε ελέγξει αν είναι ιδιωτική 
εταιρεία ή όχι; Εγώ σας λέω ότι είναι ιδιωτική εταιρεία.  
 Δήμαρχος: Δικό μας συνέδριο είναι. Εμείς το κάναμε. Τη βοήθειά τους 
ζητήσαμε. Ωραία λογική, να φέρουμε το συνεδριακό τουρισμό αλλά οι εργολάβοι να 
μην έρθουν στη Βέροια.  
 Ουσουλτζόγλου: Να φέρετε συνεδριακό τουρισμό όταν πρόκειται να μπούνε 
λεφτά στην πόλη. Δεν θα πληρώνουμε εμείς τα συνέδρια, θα μας φέρουν λεφτά τα 
συνέδρια. Θα υπερψηφίσουμε με επιφύλαξη για τους λόγους που προανέφερα. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση της επιτροπής; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Κατά της εισήγησης ψήφισε ο σύμβουλος Α. Δελαβερίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 5-10-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 



2.- Την από 16-9-2005 επιστολή του Παραρτήματος Ν. Ημαθίας της ΄Ενωσης 
Ελλήνων Φυσικών. 
3.- Την από 19-10-2005 εισήγηση της Επιτροπής Διεθνών και Δημοσίων Σχέσεων 
του Δ.Σ. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 218 (όπως αυτή αντικαταστάθηκε με τις παρ. 3 
και 4 του άρθρου 25 του Ν. 3202/03) του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.).  
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Εγκρίνει τη συνδιοργάνωση του Δήμου Βέροιας με το Παράρτημα Ν. 
Ημαθίας της Ένωσης Ελλήνων Φυσικών, της 2ης διημερίδας που διοργανώνει στις 5-
6/11/2005 στη Βέροια, με θέμα «Η αξιοποίηση των τεχνολογιών της Πληροφορίας 
και της Επικοινωνίας στη διδακτική της Α΄θμιας και Β΄θμιας Εκπαίδευσης» και την 
τεχνική υποστήριξη της παραπάνω εκδήλωσης. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  655 / 2005 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Γουναράς Σ. Μηλιόπουλος 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  8-11-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


